

Title (en)

Clamping element for fixing a glass pane in a frame or in a cutout of a door panel.

Title (de)

Spannelement zur Befestigung einer Glasscheibe in einem Rahmen oder in einem Lichtausschnitt einer Türfüllung.

Title (fr)

Elément de serrage pour fixer une plaque de verre dans un cadre ou dans une découpe d'un panneau de porte.

Publication

**EP 0659971 A2 19950628 (DE)**

Application

**EP 94114693 A 19940919**

Priority

DE 9319634 U 19931221

Abstract (en)

Clamping element for fixing a glass pane in a frame or in a cutout of a door panel, the clamping element (1) being of an elastically compliant and angular design, the two legs (2,3) each exhibiting a tongue (2a, 3a) which is angled off with respect to the leg (2,3), and the tongues (2a, 3a) resting against the glass pane (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Spannelement zur Befestigung einer Glasscheibe in einem Rahmen oder in einem Lichtausschnitt einer Türfüllung, wobei das Spannelement (1) elastisch nachgiebig und winklig ausgebildet ist, wobei die beiden Schenkel (2,3) jeweils eine gegenüber dem Schenkel (2,3) abgewinkelte Zunge (2a, 3a) aufweisen, wobei die Zungen (2a, 3a) an der Glasscheibe (4) anliegen. <IMAGE>

IPC 1-7

**E06B 3/54**

IPC 8 full level

**E06B 3/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 3/5409** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 9319634 U1 19940331**; EP 0659971 A2 19950628; EP 0659971 A3 19950920

DOCDB simple family (application)

**DE 9319634 U 19931221**; EP 94114693 A 19940919